
Zápis 
 

z 20. zasedání Akademického senátu VŠCHT Praha dne  24. 10. 2006 
 
 

Přítomno dle prezenční listiny: 14  
Hosté:  prof. Růžička, Ing. Kopřiva, Ing. Starý 
 
Úvodem předseda předložil  program jednání, který senát schválil. 
 
Program: 

1. Zpráva o čerpání rozpočtu 
2. Nákup drahých přístrojů 
3. Různé  

- volební a jednací řád – novelizace 
- koncepce (příprava) rozpočtu 
- spisový řád 

Ad 1.  
Pan rektor  a kvestor seznámili na jednotlivých grafech  senát s průběhem čerpání  rozpočtu 
k 30. 9. 2006. (osobní náklady,  CF, doplňková činnost). Bylo konstatováno, že čerpání 
probíhá v rámci normálu, a zřejmě  nedojde k přečerpání, ale rovněž nevznikne 
nepředpokládaná úspora. 
Největší investicí za rok 2006 jsou  úpravy kolejí na JM. (bilance FRIM, investiční dotace 
MŠMT do SÚZ 70 mil.) 
V rámci diskuze bylo projednáno 

- čerpání z FRIM (každý rok zůstává z investic nevyčerpáno cca 20 mil.) 
- rozdíl dotace / příspěvek, možné převody do dalších fondů a následujících 

období. Pan kvestor ujistil AS, že vzhledem k legislativní nejasnosti rodílu 
mezi příspěvkem a dotací budou všechny prostředky tohoto druhu vyčerpány a 
žádné převody mezi fondy se provádět nebudou. 

- rekonstrukce centrálního skladu proběhne až v roce 2007  
- po vybudování Dejvice-Center bude nutná celková rekonstrukce budov A a B, 

odhad v současnosti je 800 mil. Kč 
 
Ad 2. 
Ing. Březina, inspirován jednáním na kolegiu rektora, předložil otázku jak nakupovat, jak 
financovat a jak provozovat drahé, celoškolsky významné přístroje. Vyvstává otázka 
vytíženosti strojů, bude-li se jednat o zařízení servisní nebo vědecké. Jak rozhodovat 
o technické úrovni strojů? 
V diskuzi senát dospěl k názoru, že zřejmě nejdůležitější je vypracování prvotního projektu na 
využití a financování zařízení tohoto typu. 
 
Ad 3. 
l. Doc. Flemr, který pracuje na novele volebního a jednacího řádu senátu zmínil návrh na 
kontinuální systém fungování senátu, spočívající v rozfázování volebního období tří skupin 
senátorů volených po roce. Dále je nutno v novele upřesnit i definici člena akademické obce a 
akademického pracovníka, dále studenta studujícího 2 školy či 2 fakulty a podobně. AS 
požádal doc. Flemra o vypracování návrhu nového systému voleb. 
 



2. Členové hospodářského výboru, který se zúčastní výjezdního zasedání vedení školy, 
předloží představu o konstrukci tvorby rozpočtu. 
 
3. Spisová služba – bude jednáno s tajemnicemi fakult o dalším postupu a zjednodušení 
obsluhy pořízeného programu. 
 

Termín příštího  zasedání AS VŠCHT Praha je 2l. listopadu  2006 ve 14.00 hod. 

 
 
 
 
Zapsala: K. Wildová                                           Za správnost: M. Březina 

 
 


